
余姚市泗门镇同济路12号 Add：No. 12 Tongji Road, Simen Town, Yuyao City

微型液压专家



There are more than 80 employees

��

宁波帕尼科液压技术有限公司成立于2016年，

PANIC是一家专业的液压阀块、插装阀、液压动力单

元及液压系统的生产制造厂家。公司成立之初，就致

力于微型液压单元的研发与制造。公司拥有多项自主

知识产权，并通过了ISO9001国家质量体系认证、欧

盟CE认证，专利30余个。并荣获宁波科技中小型创

新企业，国家高新技术企业，宁波市”专精特新“企

业等荣誉称号。

公司通过不断的投入，完成了对上游供应链的完

美整合，坚持核心技术的自主创新，坚持液压单元微

型化和智能化的研究战略，并执行严格的质量体系，

让帕尼科公司生产的液压产品在严苛的市场环境中，

具有长久的竞争优势。

Ningbo Panico Hydraulic Technology Co., Ltd. was established in 2016. PANIC is a 

professional manufacturer of hydraulic valve blocks, plug-in valves, hydraulic power 

units, and hydraulic systems. At the beginning of its establishment, the company was 

committed to the research and manufacturing of micro hydraulic units. The company 

has multiple independent intellectual property rights and has passed ISO9001 national 

quality system certification, EU CE certification, and more than 30 patents. And won 

honors such as Ningbo Science and Technology Small and Medium sized Innovation 

Enterprise, National High tech Enterprise, and Ningbo "Specialized, Refined, Unique and 

New" Enterprise.

Through continuous investment, the company has achieved perfect integration of 

the upstream supply chain, adhered to independent innovation of core technologies, 

pursued research strategies for miniaturization and intelligence of hydraulic units, and 

implemented strict quality systems, enabling the hydraulic products produced by Panico 

Company to have a long-term competitive advantage in the harsh market environment.



企业荣誉

ENTERPRISE
HONOR

小金刚动力单元一/
Mini Pallet Truck Hydraulic Power Unit 1

小金刚动力单元二/
Mini Pallet Truck Hydraulic Power Unit 2

登车桥动力单元一/
Boarding axle power unit 1

无刷电机液压动力单元/
Brushless motor hydraulic power unit

登车桥动力单元二/
Boarding axle power unit 2

升降平台动力单元一/
Lifting platform power unit 1

升降平台动力单元二/
Lifting platform power unit 2

机床打刀缸液压动力单元/
Machine tool cutting cylinder hydraulic power unit

浅埋升降柱动力单元/
Shallow buried lifting column power unit

重型反恐路障机动力单元/
Heavy duty anti-terrorism roadblock mobility unit

节能液压动力单元/
Energy saving hydraulic power unit

小金刚动力单元三/
Mini Pallet Truck Hydraulic Power Unit 3

小金刚动力单元四/
Mini Pallet Truck Hydraulic Power Unit 4

小金刚动力单元五/
Mini Pallet Truck Hydraulic Power Unit 5

全电动堆高车动力单元一/
Hydraulic power unit of full electric stacker 1

全电动堆高车动力单元二/
Hydraulic power unit of full electric stacker 2





电磁阀电压 Electromagnetic valve voltage（V)

电磁阀原理 EPrinciple of Electromagnetic Valve

交流电压：A110-A220         直流电压：D12-D72

无刷电机Brushless motor：0.1-4

伺服电机Servo motor: 0.1-4

无刷WS:Brushless motor 伺服SF:Servo motor
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无刷电机液压动力单元

This hydraulic power unit is controlled by a brushless motor and can be divided into external and internal drives based on power. 
It is integrated with a high-pressure gear pump, a DC brushless motor, a central valve block, a plug-in valve, and an oil tank. 
Controlled by a motor and solenoid valve for ascending and descending, with optional motor power ranging from 0.1KW-4KW, 
voltage ranging from 12-72V, and descending options for single speed, dual speed, and proportional speed regulation. There are 
iron and plastic fuel tanks to choose from.

此液压动力单元采用无刷电机控制，根据功率大小可分为外置驱动和内置驱动，由高压齿轮泵、直流无刷电机、中心阀块、插装阀、油箱集成为一
体。由电机和电磁阀控制上升和下降，具有从0.1KW-4KW电机功率可选，电压12-72V可选，下降可选单速，双速，比例调速。有铁制和塑料油箱
可供选择。

BRUSHLESS MOTOR HYDRAULIC POWER UNIT

PNC-0.3/WS-D12-1/0.38-16-3/W-Y2

PNC-1.5/WS-D24-1/2.1-16-6/W-Y9

PNC-4/WS-D48-1/3.2-16-15/L-Y12

0.3KW

1.5KW

4KW

0.38CC/REV

2.1CC/REV 16MPA

3.2CC/REV

3L

6L

15L
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机床打刀缸液压动力单元

This hydraulic power unit is designed specifically for machine tool cutting cylinders, consisting of a high-pressure gear pump, AC 
motor, central valve block, plug-in valve, and oil tank integrated into one unit. Adopting a hydraulic lock pressure holding system, 
an automatic pressure compensation device combining accumulator, pressure switch, etc. can be optionally equipped. Due to its 
small size, the motor starts intermittently, making it more energy-efficient. There are 0.75-2.2KW optional motors with a voltage 
of 220-380V, and iron and plastic fuel tanks to choose from.

此液压动力单元专为机床打打刀缸设计，由高压齿轮泵、交流电机、中心阀块、插装阀、油箱集成为一体。采用液压锁保压系统，可选配蓄能器，
压力开关等相结合的自动补压装置，由于体积小，电机间歇启动，更加节能。有0.37-2.2KW可选电机，电压220-380V可选，有铁制和塑料油箱可
供选择。

PNC-0.37-A380-4P-1/2.1-10-6/L-Y18 380V AC

380V AC

0.37KW

2.2KW

1400RPM

1400RPM

2.1CC/REV

4.8CC/REV
10MPA

6L

15L
24V

PNC-2.2-A380-4P-1/4.8-10-15/L-Y18

MACHINE TOOL CUTTING CYLINDER HYDRAULIC POWER UNIT







PNC-0.35KW-A220-QM-JY-YT

PNC-0.35KW-A380-QM-JY-YT

220V AC

380V AC
0.25KW 2800RPM 1.25CC/REV 6MPA 1L

浅埋升降柱动力单元

The hydraulic power unit is specially designed for the integrated hydraulic lifting column, which is integrated by two-way gear 
pump, AC oil immersion motor, valve block, cartridge valve and oil tank. The design structure of the two-way pump is adopted, 
and the rise and fall are realized by the forward and reverse rotation of the motor, which avoids the commutation of the solenoid 
valve, and the structure is compact. The waterproof grade is IP68 and can be used in water. Motor 0.35kw, voltage 220-380v 
optional.

此液压动力单元专为一体式液压升降柱所设计，由双向齿轮泵、交流浸油电机、阀块、插装阀、油箱集成为一体。采用双向泵的设计结构，上升和
下降依靠电机正反转实现，避免了使用电磁阀换向，结构紧凑。防水等级IP68，可以泡水使用。采用分体设计，可以让安装高度更矮，适应于无法
深挖施工的场合。电机0.35KW，电压220-380V可选。

SHALLOW BURIED LIFTING COLUMN POWER UNIT





重型反恐路障机动力单元

This hydraulic power unit is specially designed for anti-terrorism hydraulic roadblock machine. It is integrated by high-pressure 
gear pump, AC oil immersion motor, valve block, cartridge valve and oil tank. The design structure of oil immersed motor is adopt-
ed, and the waterproof grade is IP68. The rising and falling are realized by the operation of motor and solenoid valve. It has power 
failure emergency pressure relief function, and the use of combined accumulator can achieve rapid rise in one second. Motor 
4-5.5kw, voltage380v .

此液压动力单元专为反恐液压路障机所设计，由高压齿轮泵、交流浸油电机、阀块、插装阀、油箱集成为一体。采用油浸式电机的设计结构，防水
IP68等级。上升和下降依靠电机和电磁阀的工作实现。有停电应急泄压功能，组合蓄能器使用可做到一秒级快速上升。电机4-5.5KW，电压380V。

PNC-4-A380-4P-2/16-16-40/L-Y22 380V AC

380V AC

4KW

5.5KW

1400RPM

1400RPM

16CC/REV

20CC/REV
16MPA 40L

PNC-5.5 -A380-4P-2/20-16-40/L-Y22

HEAVY DUTY ANTI-TERRORISM ROADBLOCK MOBILITY UNIT







节能液压动力单元

超效节能液压单元利用蓄能器工作原理配合压力传感器与低泄露液压元件结合达到长时间保持压力，让电机停止工作以达到节约电能的效果。适用
于加工中心及需要长期保持压力的机加工生产，产品加工时间越长，节能效果越明显。经实际应用测试，在加工中心工作状态均能达到97％以上，
 电机长期保持不工作状态，不耗不发热无挥发无噪音，达到节能环保减排降噪的效果。

The energy-saving hydraulic station utilizes the working principle of an accumulator, combined with pressure sensors and low 
leakage hydraulic components, to maintain pressure for a long time and stop the motor from working, achieving the effect of 
saving electricity. Suitable for machining centers and those that require long-term maintenance of press machining production. 
The longer the product processing time, the more significant the energy-saving effect. Through practical application testing, it has 
been found that the working state of the machining center can reach over 98%. The motor remains in a non working state for a 
long time, without consumption, heat generation, volatilization, or noise, achieving the effect of energy conservation, environmen-
tal protection, emission reduction, and noise reduction.

PNC-JN-SZ-D

名称
Name

PNC-JN-1V-D 1.1KW

9.8CC/REV

3.2CC/REV
2-6MPA可调 5L

2.2KW

PNC-JN-SZ/1V-D

PNC-JN-WZ

单四轴液压单元

单路动力单元

四轴+单路动力单元

五轴动力单元





目标与规划：

基础：供应链产品的完美整合

核心：自主科技创新

策略：坚持液压单元微型化、智能化

目标：微型液压领跑者

以诚为本  海纳百川

                    以信为根  厚德戴物

公司的经营理念：


